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Stand van zaken motie 27 – Speelgelegenheid Kindcentrum De Morgenzon Zeeland 

 
Periode: 28 maart 2024 tot en met 23 september 2024 
 
 
23-09-2024:  
We zijn in gesprek met de Morgenzon. Er zijn een aantal stappen om tot het vergroenen van het schoolplein te 
komen. 
- Stap 1 fiets- parkeergelegenheid creëren in de buitenruimte. Dit is in uitvoering, hiermee kan de school 

starten met het vergroenen van hun schoolplein. 
- Stap 2 opheffen van een aantal parkeervakken achter de school. Er wordt uitgezocht hoe we dit het snelst 

kunnen besluiten. 
- Stap 3 aanpassen van speelvoorzieningen. Hierbij moeten we nog verder met de school onderzoeken wat 

we voor elkaar kunnen betekenen. 
- Stap 4 afsluiten van openbaargebied. Ook dit vraagt meer onderzoek.  
 
 
17-09-2024 Stand van zaken vanuit Onderwijshuisvesting 
Het IHP is als richtinggevend ambitiedocument vastgesteld. Schoolbestuur Optimus primair onderwijs en 
schoolbestuur Saam hebben gezamenlijk een aanvraag ingediend voor uitbreiding van de onderwijsruimten in 
kindcentrum 'De Morgenzon'. Deze aanvraag is getoetst aan de verordening onderwijshuisvesting. 
Geconcludeerd kan worden dat er aanspraak is op uitbreiding van de onderwijsruimten. Uitbreiding van het 
speelterrein is echter niet aan de orde. Kijkend naar de verordening onderwijshuisvesting is er voldoende 
speelterrein aanwezig. 
 
 
28-03-2024 Commissie REF: 
De heer Van Tiel vraagt of de wethouder het gesprek en het onderzoek gaat oppakken nu het IHP behandeld is 
in de commissie S&B en ter vaststelling wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 4 april 2024. 
Wethouder Van Heeswijk antwoordt dat het IHP inderdaad eerst nog door de raad moet worden vastgesteld. 
En dat SAAM Optimus begin dit jaar een aanvraag heeft ingediend voor extra lokalen. Dat kan betekenen dat er 
extra vierkante meters schoolplein nodig zijn. Als dat zo is dan staat de gemeente daarvoor aan de lat. Als dit 
niet het geval is dan is de school zelf financieel verantwoordelijk. Dan zal wethouder Van den Heuvel het 
gesprek gaan voeren met de scholen over de uitbreiding die de raad graag ziet gebeuren. 


